
 
 
Godkendelse af dagsorden: 
 
 Ok. 
 
Økonomi ved årets festival: 
 
 Omsætningen lå 50.000 kr. under sidste års omsætning og det 
skyldes dårligere salg i bar 1 og 2, lørdag. Vi håber selvfølgelig at 
regninger fra vore leverandører er tilsvarende lavere. 
 Helle har svært ved at gennemskue tallene før alle regninger 
er i hus og man kan beregne vores moms beløb, så derfor kan hun ikke for 
nuværende sige over eller underskud. 
 
 For at få overblik over hvor vi evt. kan spare nogle penge, må 
vi gennemgå alle vore aftaler også dem omkring påsætning af plomber! 
 
Kort evaluering af Tunø festival 2010 – bordet rundt: 
 
 Helle: En god festival – det er nemmere andet år man er 
kasserer. Havde en fin dialog med folk der havde glemt deres billetter. 
Der er kommet klager over at camping holdet selv tog telte ned oppe på 
”helikopter” landingspladsen om søndagen! 
 
 Bestyrelsen ”mente at have fået beskeden om” pladsen først 
skulle bruges igen fra mandag middag. 
 
 Knud: Glad for musikken. Vi er gode til at lave festival, nu 
skal vi så bare blive gode til at lave penge! 
 
 Kitte: Jeg hørte også om det der på helikopter 
landingspladsen. Kanon god festival stemning. 
 
 Sus: Syntes udvalgene fungerede bedre. Generelt god festival 
og god stemning. Kedelig musik på intimscenen. Lørdags omsætning var jo 
en katastrofe (bar 1 og 2 – ref.) men ellers ok. Vi boede på 
campingpladsen mellem den jyske mafia og en gruppe fra ”Harlev” og 
syntes egentligt at det var okay. 
 
 Lene: Travl start som ny a”Lene” formand. Gode medarbejdere og 
Jørn hjalp godt til. Havde opstillerhold i år. Syntes festivalen kørte 
godt. 
 
 Hans: Forrygende festival ”stort” set. Vejret selvfølgelig med 
os og en stor ting. Enormt hyggeligt. Intim scene programmet fungerede 
ikke, det må vi sige. Det skal være bedre. Generelt et rigtigt godt 
program om end Lone Rock var en fejl. Albert Lee måske for sofistikeret? 
Mek Pek kunne heller ikke holde dampen oppe. Musikudvalget fungerede 
stort set også ok, men en enkelt undtagelse. 
 
 Kristian: Vi har ikke holdt evalueringsmøde på Tunø endnu, men 
gør det senere. Min fornemmelse at der er en rigtig god stemning på Tunø 
under festival 2010. Lidt kritik af musik – begge veje. Mange på øen er 
bekymrede over festivalens fremtid, rent økonomisk. Vi skal tænke på 
hvordan vi gør fremover. Vi må vende hver en sten og tankegangen. Vi kan 
”måske” ikke øge omsætningen, men finde alternative besparelser. 
 

Bestyrelsesmøde i Tunø Festival – tirsdag den 3. august 2010 
Mødt: Helle – Knud – Kitte – Sus – Hans – Lene – Kristian – Jørn – Jannie – Pelle Afbud: Eva 



 Jørn: Generelt rimeligt godt. Jeg synes det er for dårligt at 
flere udvalg – under festivalen – sidder indenfor hegnet og drikker 
flaske/dåse øl. Til trods for at det kun hører hjemme udenfor 
festivalens område eller periode! Flere udvalgsmedlemmer havde også 
deres bedre halvdele med til skolemad, til trods for at disse ikke 
arbejdede før eller efter! Det hører ingen steder hjemme. Så må man 
finde ud af hvad man vil med intimscenen, det er ikke godt nok. 
 
 Jannie: Syntes vi havde en rigtig god festival. Moralen kunne 
dog sagtens være bedre! For mange fulde medarbejdere, det er noget vi 
skal tænke over! Fælles indkøring af bestik, tallerkner etc., der kan vi 
spare penge. Måske lægge intim scenen i det midterste telt. 
 
 Pelle: En ”rimelig” god festival med mange gode musikalske 
indslag men også nogle tilsvarende ringe af slagsen. Jeg synes også 
moralen kunne være bedre. F.eks. falder medarbejdere ofte i staver når 
der ikke ”lige” er noget. Måske var der lige en anden ting man kunne 
gøre? I barerne eksempelvis sortere flasker eller gå en runde med en 
bakke og sælge ude mellem publikum? 
 
 Udpluk fra evalueringsskemaer læst af Pelle:  
Toiletforhold på campingpladsen for dårlige.  
Dårlig/mudret/for høj lyd. Bartendere i drinksbar kunne ikke lave 
drinks. Billetnet for besværligt. Pladsbilletsystem i Hou for 
ringe.  For usund mad i teepeen! / Andre efterspurgte så pizza!  For 
lidt styr på tingene i Sekretariatet.  En tysker der syntes musikken på 
intimscenen var god.  Masser af positive omkring musikken.
 Også en del som ønsker mere jazz / Irsk.  En som ønsker 
nye navne og så fremhæver ønsker på C.V. Jørgensen og Lars H.U.G. Lav 
unge område på campingpladsen. Lav familieområde på campingpladsen. 
Flere klager over larmende / svinende unge mennesker. Parasoller over 
teepeen udenfor. 
 
Ny struktur i ”Festival info” og ”Check ind” 
 
 Øko huset hedder fra nu af Festival Info mens Sekretariatet – 
faktisk allerede fra i år – kommer til at hedde Check Inn. 
 
 Der har været en del utilfredsheder omkring flere håndteringer 
i og omkring Øko huset 2010 og derfor har bestyrelsen indkaldt Rune til 
et møde. Dette vil løbe af stabelen lørdag den 4. september 2010. 
 
Ny struktur i musikudvalget: 
 
 Der har været en del turbulens i Musikudvalget de senere år og 
nu troede man lige det hele fungerede. En enkelt nåede dog ikke at komme 
helt op i gear før det næsten var for sent. Vedkommende har haft et par 
alvorlige samtaler med Hans Lydiksen. De er blevet enige om at 
vedkommende får en sidste chance – 2011 – for at bevise at han stadig 
kan det der.  
 
Evt.: 
 
 Formandsevalueringen for 2010 Tunø festival foregår lørdag den 
25. september 2010 på Varmestuen – fiskerivej 8 – 8000 Aarhus C. mere 
info følger snarest.  
 

På gensyn til formandsevaluering lørdag den 25. september 2010 kl. 14:00 


